
Finansudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 4. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 468
Hvilke konkrete økonomiske fordele vil det efter ministerens opfattelse give
Danmark, hvis Det Europæiske Lægemiddelagentur (EMA) placeres i Køben-
havn?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Claus
Kvist Hansen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Claus.Kvist.Hansen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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